
Bestyrelsesmøde 06/06/2024 kl 18-20 

Tilstede: Johannes(revisor), Per, Steen, Helge, Henrik, Søren, Lone, Johanne 

Referent: Johanne 

Johannes: 

Referat fra generalforsamling, der har manglet en side 2 pa  hjemmesiden, den bliver lagt 

ind(Steen) 

Der skal afholdes økonomimøde mhp bedre indblik i økonomisystemet og justering af 

opsætning i samarbejde med Conventus pa  Teams (Johannes, Steen, Helge, Henrik) 

Regnskaber for 2023, kommer pa  hjemmesiden(Steen) 

Per: 

Regninger for udskiftning af batterier og ba dvedligehold til bogføring(Henrik) 

Per har talt med Fynske Bank vedr. sponsorat/donation, vil undersøge mulighed for 

donation til renovation af eksisterende ba de.  

Opfølgning på sidste bestyrelses møde, udestående punkter: 

Ungdomssejlklubben, hvem er ansvarlig? (Steen): Morten er fortsat ansvarlig for 

ungdomssejlklubben. 

Klubhus, indkøb af persienner, opfølgning (Henrik): Er bestilt for 1 ma ned siden 

Sponsortavle: Kontakt til Brian, som har overblikket over hvilke sponsorer der skal sta  

pa  tavlen(Henrik) 

Samarbejde med havnen, opfølgning (Steen): Havnen vil gerne samarbejde, men for 

nuværende er der ikke nogen aftaler. Drøfter muligheden for at mødes fast 1-2 

gange/a r.  

Vild med vand, opfølgning (Kurt) Afventer tilbagemelding fra Julie som er ansvarlig 

for udstyret. Evt. forhøre hos roklubben, vil de have traileren sta ende? S (Kurt følger op, 

snakker med Christian A., ma ske kan der findes en fælles løsning, sa  udstyret kan blive 

brugt mere igen)  

Møde med tømrere vedr ny beklædning på klubhuset (Kurt)Kurt har talt med to 

forskellige tømrere: Der skal foretages nødvendig efterisolering. Der skal skiftes 

beklædning i samme stil som der er nu(Det afsatte beløb til renovering skal bruges før 

a rsskiftet. (Kurt)  

Opdatering af hjemmeside vedr udvalg og årshjul: (Henrik og Steen opdaterer) 

 



 

Evt: 

Der er enighed i bestyrelsen om, at vi ønsker at samarbejde med havnen omkring en 

fast procedure, hvor havnen videregiver info om medlemsskab af sejlklubben til 

nytilkomne (Steen snakker med havnefoged) 

Toiletterne i havnens lokale kan ikke benyttes af havnens brugere udover gæstesejlere. 

Medlemmer klager over, at der ikke kan bruges toiletter pa  havnen efter kl 22.00  

Evt. fra aktivitetsudvalget 

Bookning af lokaler til arrangementer fremadrettet: Helle introduceres (snak med 

Henrik) 

Hvem sender invitationer fra os til medlemmer? (Conventus, Helle skal oprettes, snak 

med Henrik)  

 

Nyt fra Udvalg i Stribbådeklub: 

Bridgeklub   

Magrete Storm – har ikke meldt tilbage 

Sejlerskole  

Per Askjær Rasmussen 

Sejlerskolen kører med 4 hold mandag, 2 hold onsdag, der er god aktivitet (18 

deltagere) 

Ba dene sejler med pa  kapsejladsen tirsdag 

Aktivitetsudvalg:  

Helle Kynde Hornum 

Vi har drøftet hvad vi ønsker at have af aktiviteter det kommende a r (nogle er endnu 

kun ideer): 

Muslingeaften 12/6 kl 18.30, her deltager Per Stub og aktivitetsudvalget 

Bådloppemarked vil vi gerne lave 1 gang/ma ned den første søndag i ma neden i 

sejlsæsonen. 

Planen er at det skal køre af sig selv, uden drikkevarer og andet, men med en af os 

tilstede og under forudsætning af, at havnen godkender aktiviteten(Helle). 



Hvalaften - oplæg i klubben ved hvalekspert og evt med vin/kaffe til, kunne være i 

løbet af vinteren (Marie) 

Knob og Vin - hyggeaften hvor der bindes knob og drikkes vin.. (Marie)  

Kom og bind knuder og medbring din egen flaske? 

Hyggeaften for kvinder - fast hver 3. ma ned, næste gang 2/7 kl 19.30-21.30, datoer 

planlægges frem snarest 

Julefrokost 23/11 

Aktivitetsudvalget vil mødes fremadrettet ca hver 3. ma ned eller ved behov, 

medlemmer af ba deklubben er velkomne til at komme med input til aktiviteter. 

Bådelaug:  

Per Askjær Rasmussen 

Alle tre ba de er fungerende og nu med el og sikkerhedsmæssig opdatering. 

Pensiognisten har fa et nyt batteri. 

Tak til udvalget for det store arbejde med at renovering, aptering og lakering af ba dene.  

Sponsor udvalg:  

Per Stub 

Har været tilstede ved bestyrelsesmødet idag  og haft møde med med Fynske Bank, der 

er dialog omkring ændring af donationer 

Kapsejlads udvalg:  

Henrik Wolter  

Der sejles kapsejlads hver tirsdag 

Ungdomsafdeling:  

Morten Andersen  

Lone beretter, der har været deltagere til stævne i Kerteminde og der skal sejles stævne 

pa  Thurø.  

Udlejning af klubhus:  

Henrik Wolter  

Der er stor aktivitet i udlejning af klubhuset 

Maste vedligehold:  

Nyt udvalg: Erling Nielsen og Per Stub  



 

Næste møde 4/7 kl 18.00 

 

Punkter til næste møde: 

Ungdomssejlklubben: Hvad er der interesse for blandt børn/unge i Strib? (søspejder, 

forskellige størrelser ba de, konkurrence eller mere uforpligtende sejlads) Hvordan 

finder vi nogen der kan undervise? 

Morten inviteres med pa  næste møde (Lone spørger om han har mulighed) 

 

 

Afbud fra Lone til næste møde 


